

《单词百科:hereof是什么意思?hereof怎么发音?hereof的解释和用法》

英语单词hereof是什么意思?hereof怎么读?hereof怎么发音?简答网为您整理了hereof的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



hereof怎么读

hereof的读音:[h r v]

hereof的意思

1、adv.于此,关于此点;

hereof的双语例句

1、Any modification hereof shall be limited to the amended item.

修改公司章程,只对所修改条款作出修正案.

2、Construction This Agreement and the interpretation hereof operate in conjunction

with the Working Group Bylaws.

2解释本协议及其解释应联系工作组章程细则.

3、 If any term hereof conflicts with the Bylaws, this Member Agreement shall control.

如本协议与章程细则有任何冲突, 则以本协议为准.

4、 We also agree to be bound by the Terms and Conditions on the reverse hereof.

本公司并同意接受本申请书背面约定条款之拘束.

5、 In confirmation hereof we attach a bank statement.

为作这方面的确认我们附上银行结单.

6、 The amount of each drawing must be endorsed on reverse hereof.

每笔汇票金额必须在信用证背面给予签注.

7、 SUPERSEDE ALL DISCUSSIONS, COMMUNICATIONS, CONVERSATIONS AND AGREEMENTS CONCERNING THE SUBJECT MATTER HEREOF.

该协议优先于所有关于此主题的论述、 交流、 对话及协议.

8、 This Agreement terminates and supersedes all prior understandings or agreements on the subject matter hereof.

此协议终止并取代所有先前的关于此主题的非正式协议或协议.

9、 The general manager shall perform his duties in accordance with the provisions of Article 50 hereof.

经理依照本法第五十条规定行使职权.

10、 Partial shipment or transshipment shall be permitted unless otherwise stated on the face hereof.

应准许分批付运和转运,除非本合约正面另有指定.

11、 You will find the signature of Mr. Y. at the foot hereof.

本函下面所示系Y先生的签名.

12、The twigs hereof are physic.

其嫩枝是药材.

13、All offers and sales are subject to the terms and conditions printed the reverse side hereof.

所有报盘和销售均应遵守本报价单背面所印的条款.

14、The prescriber and the user of this product must master the terms hereof.

开处方的医生和使用本品的患者均须掌握文中术语.

15、Article 15. The right to interpret the rules hereof rests with MCT.

第十五条本办法由中华人民共和国交通部负责解释.

16、Tenders for which an acceptable notice of withdrawal has been submitted pursuant to clause 21 hereof shall not be opened.

按条款二十一提交了撤标通知的标书将不再打开.

17、The SAFE shall decide whether or not to approve according to Article 7 hereof.

国家外汇局应当按照本办法第七条的规定进行核准.

18、Article 43 The enforcement rules hereof shall be determined by the central competent authority.

第43条(施行细则)本法施行细则,由中央主管机关定之.

以上是简答网为您整理的hereof怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于hereof的

用法、hereof的释义、hereof的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/hereof>